
PROTOKÓŁ Nr XXV/2013

z obrad XXV SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 11 października 2013 r.

Otwarcia obrad XXV Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał o godzinie 16°° Przewodniczący Rady
Pan Waldemar Kloch. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 Radnych
na stan ogółem I4-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować i podejmować
prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wójt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastępca Wójta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Dyrektor Gminnego Zespołu

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - Pani Bożena Wilczek,
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej - Pani Jolanta Zduńczyk,
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Kołbieli - Pani Agata Michalczyk,
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Człekówce - Pani Małgorzata Szostak,
- Radny Powiatu Otwockiego - Pan Grzegorz Michalczyk,
- dziennikarz „Linii Otwockiej" - Pan Artur Kubajek,
- sołtysi według załączonej listy oraz mieszkańcy.

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesj i Rady Gminy Kołbiel.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych:

a) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kołbiel z analizy oświadczeń majątkowych
radnych.
b) Informacja Wójta Gminy Kołbiel z analizy oświadczeń majątkowych zastępcy wójta,
skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje
administracyjne w imieniu wójta - wójtowi.

6. Podjęcie uchwał w sprawie :
- zmian w budżecie na rok 2013;
- zmian w uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012 r.

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-201 8;
- stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Kołbiel;
- określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Kołbiel oraz warunków

i zasad korzystania z tych przystanków;
- zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowości

Rudzienko gm. Kołbiel;
- Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów

zamieszkałych na terenie Gminy Kołbiel.
7. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamknięcie obrad.

l



Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad.

Przewodniczący zaproponował dodanie do porządku obrad do pkt. 6 Podjęcie uchwał
w sprawie, projektu uchwały w sprawie: zmieniającą uchwałę Nr X/57/20ll Rady Gminy Kołbiel z
dnia 30 września 2011 r. w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gminy Kołbiel oraz w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
celowej Gminie Wiązowna w zakresie realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących
zorganizowanie bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.4 Podjęcie uchwał
w sprawie:
- zmieniającą uchwałę Nr X/57/2011 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 września 201 Ir . w sprawie
przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kołbiel;
-udzie lenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wiązowna w zakresie realizacji
zadań edukacji publicznej obejmujących zorganizowanie bezpłatnego transportu i opieki w czasie
przewozu .
Za głosowało 13 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 13 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
Za głosowało 13 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmieniony porządek obrad został przyjęty przy 13 głosach za.

Realizując pkt 3 porządku obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z
obrad XXłV Sesji.

Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie zgłoszono do nich uwag.
Zapytał czy radni chcą je zgłosić. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Kołbiel.
Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów przeciw - nie było, głosów wstrzymujących się -
nie było. Protokół z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Kołbiel został przyjęty przy 13 głosach za.

Realizując pkt 3 porządku obrad Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie L działalności
międzysesyjnej.

11 września Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu informacyjnym dotyczącym przebudowy drogi
krajowej nr 17 na trasę ekspresową s -17. Spotkanie prowadzili Dyrektor i pracownicy GDDKiA
Odział L u b l i n {który przejął sprawę) , słuchaczami obok mieszkańców byl i przedstawiciele GDDKiA
Oddział Warszawa. Przewidywany termin przejezdności drogi to 2018. Wójt Gminy poinformował, że
na spotkaniu poruszane były tematy budowy drogi oraz przejmowania gruntów , a także spisano uwagi
dotyczące projektów i przesłano je do Lublina.
Wójt Gminy zaproponował radzie gminy zajęcie stanowiska w sprawie wyboru optymalnego wariantu
przebudowy drogi krajowej nr 17 na terenie Gminy Kołbiel.
17 września Wójt Gminy uczestniczył w posiedzeniu rady programowej LGD Natura
i Kultura dotyczące rozpatrzenia naboru wniosków o dofinansowanie . Wójt Gminy poinformował, że
Gmina Kołbiel złożyła wniosek w ramach działania Odnowa wsi na dofinansowanie doposażenia
świetl ic wiejskich w stoły i krzesła.
18 września Wójt Gminy przekazał kilka egzemplarzy publikacji „ Kołbielszczyzna wczoraj i dziś"
w urzędach i instytucjach warszawskich w celu promocji Gminy Kołbiel.
24 września Wójt Gminy uczestniczył w obchodach święta patrona szkoły podstawowej w Rudzienku,
w ramach którego odbyło się spotkanie z Kawalerem Orderu Uśmiechu.
24 września Wójt Gminy uczestniczył w wyjazdowym posiedzeniu Komisji Oświaty Rady Gminy
Kolbiel, dotyczącym działalności szkół w Rudzienku, Człekówce i Kątach.



26 września Wójt Gminy uczestniczył w pożegnaniu dotychczasowego Komendanta Powiatowego
Policji w Otwocku.
26 września Wójt Gminy uczestniczył w sesji rady powiatu otwockiego na której rozdana została
radnym publikacja „Kołbielszczyzna wczoraj i dziś", którą otrzymali również członkowie zarządu
powiatu na czele ze Starostą, a także pracownicy starostwa.

Wójt Gminy poinformował, że uczestniczył w wielu zebraniach sołeckich dotyczących
rozdysponowania funduszu sołeckiego na 2014 r.

Wójt Gminy poinformował, że w nowym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy pojawił się problem terenów zalewowych poruszony na posiedzeniu Komisji
Urbanistycznej w którym uczestniczyła Zastępca Wójta.

Wójt Gminy poinformował, że 6 września Gmina Celestynów zawarła umowę na realizację
modernizacji drogi od Siwianki oraz o przelaniu na konto tej gminy środków przez Gminę Kołbiel.

Przybywa radny Pan Dariusz Sokół. Stan radnych, 14 radnych.

Realizując pkt. 5a porządku posiedzenia Przewodniczący przedstawił informację z analizy
oświadczeń majątkowych radnych.

Realizując pkt. 5b porządku posiedzenia Wójta Gminy przedstawił informację z analizy
oświadczeń majątkowych zastępcy wójta, skarbnika gminy, kierowników jednostek
organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta
wójtowi.

Realizując pkt .6 porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwał.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXV/163/2013 w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2013 r.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawiła uzasadnienie do uchwały.
Zwróciła uwagę, na dużą ilość pracowników, którzy zaliczyli sobie do stażu pracy pracę jako
właściciel gospodarstwa rolnego lub jego domownik, co wpłynęło na wysokość wynagrodzenia jak i
otrzymanie nagród jubileuszowych.

Poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/163/2013 w sprawie: zmian w budżecie
gminy na 2013 r.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/163/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV/I64/2013,
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/164/2013 w sprawie:
zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r. dotyczącej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwala Nr X X V / l 64/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.



Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXV/165/2013 w sprawie: stwierdzenia wygaśnięcia mandatu
radnego Gminy Kołbiel wraz z uzasadnieniem.

Zwrócił uwagę na błędy pisarskie.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVY165/2013 w sprawie:
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Kołbiel.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/165/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV/166/2013,
w sprawie: określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Kołbiel
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek zwróciła uwagę, że uchwała jest konieczna uwagi na to,
że zgodnie z art 32 ustawy o zbiorowym transporcie publicznym przed przystąpieniem do działalności
w ramach tegoż transportu konieczne jest dokonanie zgłoszenia obejmującego m.in. rozkład jazdy
zawierający przystanki komunikacyjne .

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/166/2013 w sprawie: określenia
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Kołbiel oraz warunków i zasad korzystania z tych
przystanków.
Za głosowało 13 radnych, l radny głosował przeciw, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/166/2013 została przyjęta przy 10 głosach za i l przeciw.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXV7167/2013 w sprawie: zniesienia formy ochrony drzewa
uznanego za pomnik przyrody w miejscowości Rudzienko gm. Kołbiel
wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/167/2013 w sprawie:
zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowości Rudzienko
gm. Kołbiel.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/167/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV/168/2013,
w sprawie: Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszkałych na terenie Gminy Kołbiel.

Dyrektor GZEAS Pani Bożena Wilczek przedstawiła uzasadnienie do uchwały.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/168/2013 w sprawie:
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na
terenie Gminy Kołbiel.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwala Nr XXV/168/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.



Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXV/169/2013 zmieniającą uchwałę Nr X/57/20!l Rady
Gminy Kołbiel z dnia 30 września 201 Ir. w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kołbiel.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Przypomniała, że chodzi
0 zmniejszenie odległości zabudowy od dróg krajowych. Poinformowała, że Regionalny Dyrektor
Ochrony Środowiska w swojej opinii zwarł wymóg przeprowadzenia procedury przewidzianej w
ustawie o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko dla terenów zabudowy mieszkaniowej .
Zwróciła uwagę na konieczność podziału terenów na tereny zabudowy mieszkaniowej
oraz przemysłowo-usługowej aby tryb dla części przemysłowo-usługowej był szybszy.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/169/20I3 zmieniającą uchwałę
Nr X/57/20l l Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 września 2011 r. w sprawie przystąpienia
do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kołbiel.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/169/2013 została przyjęta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV/170/2013,
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wiązowna
w zakresie realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących zorganizowanie bezpłatnego transportu
1 opieki w czasie przewozu.

Dyrektor GZEAS Pani Bożena Wilczek przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Zwróciła uwagę,
że w przedmiotowej sprawie od kilku miesięcy toczą się rozmowy dotyczące refundacji dowożenia
uczniów z terenu Gminy Kołbiel do szkoły podstawowej i gimnazjum w Gliniance. Stwierdziła,
że efektem rozmów jest proponowana uchwała.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Kloch poinformował, że w dyskusji po poprzedniej sesji radni
ustalili, żeby dofinansować dowóz dzieci z Siwianki do szkół w Gliniance do końca roku. Zwrócił
uwagę, że od nowego roku będzie już istniała utwardzona droga i możliwość dojazdu do Kołbieli.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV/170/2013 w sprawie:
zmieniającą uchwałę Nr X/57/2011 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 września 201 Ir. w sprawie
przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kolbiel.
Za głosowało 14 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV/170/2013 została przyjęta przy 14 głosach za.

Pkt 7 i 8 porządku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania
i interpelacje.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch zwrócił uwagę, że w przyjętej uchwale
w sprawie zmian w budżecie przyjęte została korekta poprzez przesunięcie wszystkich środków
z budowy kanalizacji w Borkowie na budowę przedszkola w kwocie 600.000 zł oraz na utwardzenie
drogi gminnej w miejscowości Radachówka. Podkreślił, że budowa kanalizacji w Borkowie zostanie
zrealizowana w przyszłym roku.

Soltys Sołectwa Skorupy Pan Henryk Ćwiek zapytał kiedy zostaną wybudowane wnioskowane
oświetleniowe lampy uliczne.



Wójt Gminy Kołbiel Pan Adam Budyta odpowiadając Sołtysowi Ćwiek poinformował,
że złożone wnioski będą rozpatrywane przy najbliższej rozbudowie oświetlenia. Zwrócił uwagę,
że obecnie realizowana jest niedokończona rozbudowa oświetlenia. Zapewnił, że w budżecie na rok
2014 zaproponuje budowę nowego oświetlenia.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek poprosiła sołtysów aby byli przygotowani na składanie wyjaśnienie
w sprawie wniosków o środki z funduszu sołeckiego na 2014 r. Zwróciła uwagę, że już drugi raz
zwiększane są środki na opiekę nad bezdomnymi psami. Stwierdziła, że podejrzewa, że psy są
podrzucane na teren gminy. Poprosiła o zwrócenie uwagi i reagowanie na takie przypadki.

Radny Pan Stanisław Domański poinformował Radnego Powiatu Pana Michalczyk o tym,
że zarwał się przepust na drodze powiatowej od drogi krajowej nr 50 co spowodowało zarwanie się
nawierzchni. Zapytał ezy powiat ma problemy z finansowaniem konserwacji dróg.

Radny Powiatu Otwockiego Pan Grzegorz Michalczyk stwierdził, że Zarządzie powiatu zajmuje się
raczej sprawami społecznymi i oświatą, z którymi jest na bieżąco. Obiecał zgromadzić informacje na
temat sprawy przedstawionej przez Radnego Domańskiego. Stwierdził, że problem powinien być
załatwiony do końca roku, żeby nie było bezpieczne.

Soi tyś Sołectwa Sufczyn Pan Stanisław Piętka zwrócił uwagę, że przy drogach powiatowych
montowane są zbyt małe przepusty, co powoduje podtopienia gospodarstw domowych. Poinformował,
że co najmniej od 4 lat leżą podania i ciągle są zapewnienia Starostwa i ZDP, że zostanie
zamontowany ten przepust.

Radny Powiatu Otwockiego Pan Grzegorz Michalczyk stwierdził, że nie otrzymał wcześniej
informacji o problemach z przepustami na drogach powiatowych na terenie Gminy Kolbie!.
Poinformował, że problemy z przepustami na drogach powiatowych w Kątach i Woli Sufczyńskiej
zostały rozwiązane. Poinformował, że z Gminy Osieck były wnioski dotyczące przepustów.
Poinformował, że zgłosił wniosek do Wicestarosty Pszonki aby ZDP zrobił w przyszłym roku
przegląd wszystkich przepustów na drogach powiatowych.

Radny Pan Kazimierz Urhaniak zwrócił uwagę, że zgodnie z deklaracjami ZDP przepusty miały być
czyszczone od 4 lat. Stwierdził, że ZDP nie zna wszystkich przepustów przy drogach powiatowych.
Podkreślił, że ZDP nie robi nic w kwestii konserwacji przepustów.

Radny Pan Krzysztof Czajka poinformował, że prosił Radnego Michalczyka i ZDP
o objerzenie dziur w przepuście, które istnieją od 2 lat. Stwierdził, iż otrzymał informację
0 tym, że przedstawiciele ZDP dokonają oględzin przepustu. Podkreślił jednak, że nie widzi żadnej
reakcji.

Radny Pan Grzegorz Michalczyk odpowiadając radnemu Czajka stwierdził, że przekazał sprawę
przepustu Panu Płaczkowi. Stwierdził, że otrzymał informację, że oględziny przepustu się odbyły
1 ZDP nie widzi zagrożenia. Poprosił o wsparcie w podobnych interwencjach dotyczących dróg
przedstawicieli Gminy Kołbiel. Wyraził swoje zdziwienie, że ZDP nie czyścił przepustów na terenie
Gminy Kołbiel, gdyż z uwagi na zakup specjalistycznego sprzętu takie prace były wykonywane
na ternach miejskich powiatu.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy
Kołbie l o godzinie 18 (Ul

Do protokołu dołączono:

l . Informację Przewodniczącego Rady Gminy Kołbiel z analizy oświadczeń majątkowych
radnych.



2. Informację Wójta Gminy Kołbiel z analizy oświadczeń majątkowych zastępcy wójta,
skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających
decyzje administracyjne w imieniu wójta - wójtowi.

3. Listę obecności radnych.

4. Listę obecności sołtysów.

Na tym protokół zakończono.

Protokołować
MtNUXkA- \ M r
Paweł Całka \J(M^4^
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